



Protokoll styrelsemöte Humlevägens anläggningssamfällighet



Sammanträde nr 2

Datum och tid: 2011-04-20 kl. 19,00-21,30
Plats: G5E, Susanna Klemming.

Närvarande:	Daniel Nordström	DN	Ordförande
	Janne Hallberg	JH	Vicevärd
	Lars Bergelind	LB	Sekreterare + ekonomi
	Gunilla Trüschel	GT	Ledamot + ekonomi
	Susanna Klemming	SK	Suppleant + utskick
	Ingemar Gustafsson	IG	V. ordförande
	Martin Hellström	MH	Ledamot + TV-ansvar
	Göran Forsström	GF	Suppleant + panncentralen
	Jonas Ivarsson	JI	Suppleant + kontaktmän

§1 Mötets öppnande:
DN öppnade mötet.

§2 Val av justeringsman:
Att justera dagens protokoll valdes SK.

§3 Genomgång av dagordning:
Dagordningen, denna gång muntlig, genomgicks och godkändes.

§4 Genomgång av föregående protokoll:
Protokoll nr 1, 11-03-23, genomgicks och godkändes.

§5 Rapporter från områdesansvariga:

Årsmöte har hållits i Panncentralen. DN avgick ur styrelsen och ersattes med Göran Forsström som utsågs till sekreterare. MH ingår som suppleant i styrelsen. Lösning för pelletstorn har ännu inte nåtts, arbetet fortgår. Enligt uppgift förekommer det att arbete med antennenläggningen beställs av icke behörig. MH utreder och ev. erforderliga åtgärder vidtages. Ersättning till MH för nedlagt arbete med antennenläggningen bör delas av berörda samfälligheter. Detta uppdrogs åt GF att framföra till panncentralens styrelse. Anders Trüschel jobbar med förslag till eventuella alternativa möjligheter för uppvärmning.



Protokoll styrelsemöte Humlevägens anläggningssamfällighet



Upptagning och borttransport av grus på gångar inom området samt garageplaner beställes av Stefan Jinton, LB beställer.

Asfaltkompletteringar bör fixas under året. LB kontaktar Tedde för genomgång. Vid genomgången bör DN också närvara.

Garagemålning. Målning skall utföras under sommaren, färdigställt senast 2011-09-30. Färg beställes av JH och bör vara tillgänglig under V21. Besiktning av garagelängor för kontroll av träpanel utföres 7 - 8 / 5 av JH och LB. Tvätt före målning rekommenderas.

Ny TV-kanal , finns nu i samfällighetens TV-utbud. Ny kanalsökning kan vara nödvändig.

H4 har aviserat problem med avlopp i källare (antagligen någon form av stopp). JH försöker lokalisera felet.

Styrelsearvoden för verksamhetsåret 2010 - 2011 utbetalas i slutet av juni.

GT kontaktar någon i "festkommittén" och efterhör om någon form av stöttning behövs.

Ekonomi:

Ekonomiska följder av panncentralens höjningar samt omläggning av fördelningen i betalningsterminerna följer oss ännu, beräknas normaliseras i slutet av halvåret .

§6

Hemsidan:

Hemsidan bör aktualiseras. Det borde gå att få hemsidan mer intressant och innehållsrik.

§7

Övriga frågor:

Källargångarna är av räddningstjänsten klassade som utrymningsvägar. Detta innebär att minst 1 m fri passage skall finnas.

En av källarytterdörrarna skall vara försedd med låsning som ger möjlighet att komma ut utan att använda nyckel. Detta tas upp på kontaktmannamötet 27/4 så att kan kontrollera detta i respektive länga.

Värmeanläggningen utreds avseende styr- och regler-utrustning samt eventuellt alternativ värmeförsörjning av Anders Trüschel. En del gamla termostatventiler



Protokoll styrelsemöte Humlevägens anläggningssamfällighet



med tillhörande spindlar fungerar heller inte som de skall längre. Frågan vidarebefordras till panncentralen via GF för förslag på åtgärd.

Den dåliga uppslutningen vid förra städdagarna (höstas) diskuteras åtgärd för att få fler att ställa upp. Beslutades att i "Humla" be om förslag från boende i området.

Garage används för dåligt för bilar vilket fått till följd platsbrist på parkeringsplatser. Gräsytor och gata är inget bra parkeringsalternativ. Detta påtalas i "Humla".

Sophanteringen behandlas nu med hjälp av kommunens renhållningsansvarige och med Renova. Alla idéer och förslag till lösningar som finns hos boende i området är välkomna och kommer att behandlas ihop med de förslag som kan komma från kommunen och Renova.

§8 Humla/utskick/hemsida:

Utskick förbereds innehållande information inför städdagarna och garagemålning samt en del annat.

§9 Nästa möte:

Nästa möte beslutades till tisdagen den 17/5 kl. 19,00 hos Ingemar Gustafsson, H8D.

§10 Mötets avslutande:

DN avslutade mötet och tackade för kaffe med dopp .

Lars Bergelind

Susanna Klemming